
Protokół Nr 13
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej

Rady Miasta Zgierza z dnia 14 maja 2025 r. oraz 26 maja 2025 r.

Posiedzenie prowadził K. Karasiński przewodniczący Komisji.

I część posiedzenia odbyła się w Schronisku i Hotelu dla bezdomnych 
zwierząt JASIONKA. Druga część posiedzenia odbyła się w UMZ w sali 114.

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Uwagi do porządku obrad.
3. Wizytacja w Schronisku i Hotelu dla bezdomnych zwierząt Jasionka.
4. Informacja Prezydenta Miasta Zgierza na temat infrastruktury ścieżek 
rowerowych, ilość istniejących kilometrów oraz plany i założenia budowy i 
lokalizacji nowych w latach 2025 - 2028.
5. Zaopiniowanie projektów uchwał i zarządzeń dekretowanych do Komisji.
6. Rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji.
7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
8. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia.
9. Wolne wnioski.
10. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia

Przewodniczący komisji K. Karasiński otworzył posiedzenie Komisji.

Ad. 2 Uwagi do porządku obrad

Brak uwag.

Ad. 3  Wizytacja w Schronisku i Hotelu dla bezdomnych zwierząt
Jasionka

Przewodniczący komisji K. Karasiński powiedział, że jest delegacja sześciu 
radnych, która weszłaby na teren schroniska. Zapytał, czy jest taka wola i 
możliwość, zgodnie z piątkowymi ustaleniami, aby te osoby przeszły po 
boksach, w których znajdują się zgierskie zwierzęta. Nadmienił, że 
następnie wszyscy przeszliby do pomieszczeń technicznych, lekarskich.
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Mecenas A. Kozerski powiedział, że zostali poinformowani przez Zastępcę 
Prezydenta o wizytacji komisji. Dodał, że wizytację mogą przeprowadzić 
Prezydent oraz upoważnieni pracownicy, w umowie wpisana jest Naczelnik
Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa A. Sobierajska, natomiast radni 
nie mają prawa kontrolować podmiotów prywatnych. Nadmienił, że 
komisja zorganizowała posiedzenie bez zapytania właściciela o zgodę.

Przewodniczący komisji K. Karasiński powiedział, że było wystosowane 
odpowiednie pismo do właściciela.

Mecenas A. Kozerski powiedział, że dostali pismo od Zastępcy Prezydenta 
o wizytacji ze wskazaniem dnia i godziny. Dodał, że właściciel zgadza się 
na wizytację upoważnionych do tego osób, czyli Pana Prezydenta oraz Pani
Naczelnik, pozostałe osoby mogą przejść dookoła. 

Przewodniczący komisji K. Karasiński powiedział, że w piątek 9 maja 2025
r. przyjechał z Zastępcą Prezydenta do właścicieli schroniska, aby ustalić 
możliwość wizytacji. Dodał, że zostały ustalone zasady, iż jest zgoda, aby 
wybrana grupa radnych przeszła przez boksy, gdzie znajdują się zwierzęta
z terenu miasta Zgierza, a następnie cała grupa będzie mogła przejść 
przez pomieszczenia techniczne i medyczne. Dodał, że właściciele mieli 
poinstruować o obostrzeniach jakie obowiązują w schronisku. Podkreślił, 
że nie było sformułowania, że radni nie zostaną wpuszczeni na teren 
schroniska, gdzie przebywają zwierzęta ze Zgierza. 

Mecenas A. Kozerski powtórzył, że właściciel zgadza się na wizytację 
uprawnionych osób, radni nie mogą sobie przypisywać kontroli podmiotów
prywatnych. Poprosił, aby radni wskazali przepis, który uprawnia ich do 
takiej kontroli. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak potwierdził słowa Przewodniczącego 
komisji, dotyczące piątkowego spotkania ustalającego zasady i szczegóły 
wizyty, na którą radni wyrazili chęć. Dodał, że było ustalone, że 
maksymalnie sześć osób będzie mogło wejść do części, gdzie znajdują się 
zgierskie zwierzęta. Dodał, że miał być pokazany pokój adopcyjny, gabinet
lekarski. Nadmienił, że wysyłał zaproszenie również do Powiatowego 
Lekarza Weterynarii, którego odpowiedź radni otrzymali. Dodał, że w 
odpowiedzi było napisane, iż 17 kwietnia schronisko było kontrolowane i 
nie stwierdzono żadnych uchybień. Poprosił, aby uszanować piątkowe 
ustalenia i tą wizytę, na którą się zgodzili właściciele przeprowadzić z 
ustalonym harmonogramem. Wspomniał, że po piątkowej wizycie nie ma 
żadnych uwag, co do prowadzenia schroniska i zaopiekowania zgierskich 
zwierząt i chciałby, aby radni wyjechali stąd z takim samym 
przeświadczeniem. 

Wywiązała się dyskusja. 
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Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że zawnioskuje o 
natychmiastowe rozwiązanie tej umowy.

Przewodniczący komisji K. Karasiński ponowił pytanie, czy jest możliwość, 
aby na teren schroniska weszło sześciu radnych z Prezydentem i Panią 
Naczelnik, zgodnie z ustaleniami. 

Mecenas A. Kozerski powiedział, że od pół roku właściciel jest nękany w 
mediach zarzutami, że zwierzęta są przekarmiane. Dodał, że usłyszał taki 
zarzut od radnego Ł. Frątczaka. Powiedział, że to jest kolejna próba 
nękania prywatnego przedsiębiorcy. Dodał, że propozycja właściciela jest 
następująca, na teren schroniska mogą wejść Zastępca Prezydenta, 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa oraz Przewodniczący 
komisji. Dodał, że nie zgadzają się na pewno na wejście dwóch osób 
radnego Frątczaka oraz radnego Jagielskiego. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że nie żadnej możliwości, 
aby dyskryminować radnego. 

Wywiązała się dyskusja. 

Radna E. Krzewina nadmieniła, że kilka lat temu komisja odbyła taką 
wizytację w schronisku i nie było żadnego problemu. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak ponownie zaapelował do właściciela, aby 
wywiązał się z tego, co zostało ustalone w piątek. 

Przewodniczący komisji K. Karasiński zaproponował, aby weszły 2 grupy 
po 3 osoby. 

Właściciel Schroniska i Hotelu dla bezdomnych zwierząt Jasionka P. 
Skupiński powiedział, że taka propozycja z ich ust nie padła. Zaprosił do 
wejścia Prezydenta, Panią Naczelnik oraz Przewodniczącego komisji. 
Dodał, że do grupy może dołączyć radna E. Gaca.

Wywiązała się dyskusja. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak oraz Przewodniczący komisji K. Karasiński 
powiedzieli, że zostali wpuszczeni na teren schroniska w piątek i nie ma 
sensu, aby ponownie tam wchodzili. 

Przewodniczący komisji K. Karasiński powiedział, że nie można 
dyskryminować żadnych radnych. Ogłosił chwilę przerwy. 

Przewodniczący komisji K. Karasiński wznowił obrady po przerwie. 
Powiedział, że po ustaleniach z właścicielem, mecenasem i panią doktor 
wyrazili oni zgodę na wizytację tylko trzech osób, jeśli chodzi o radnych z 
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wyłączeniem wskazanych wcześniej dwóch radnych. Dodał, że zostanie 
wystosowane zaproszenie do właściciela schroniska na II część 
posiedzenia Komisji  Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. Ogłosił 
przerwę do dnia 26 maja do godziny 16:00. 

Po przerwie:

Przewodniczący Komisji K. Karasiński wznowił obrady po przerwie.

Poinformował, że wszystkie pisma dotyczące schroniska w Jasionce 
znajdują się na portalu eSesja. Dodał, że w punkcie „Wolne wnioski” 
powrócą do tematu schroniska. Zaproponował zmianę porządku obrad 
polegającą na wprowadzeniu punktu 5a "Sprawozdanie z wykonania 
budżetu Gminy Miasto Zgierz za 2024 r.- wydanie opinii". Pozostałe 
punkty zmienią kolejność. 

W głosowaniu: za – 4, przeciw – 0, wstrzym. - 1, porządek obrad został 
zmieniony.

Przewodniczący Komisji K. Karasiński zaproponował zmianę porządku 
obrad polegającą na wprowadzeniu punktu 5b "Sprawozdanie finansowe 
Gminy Miasto Zgierz za 2024 r. - wydanie opinii". Pozostałe punkty 
zmienią kolejność. 

W głosowaniu: za – 4, przeciw – 0, wstrzym. - 1, porządek obrad został 
zmieniony.

Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Uwagi do porządku obrad.
3. Wizytacja w Schronisku i Hotelu dla bezdomnych zwierząt Jasionka.
4. Informacja Prezydenta Miasta Zgierza na temat infrastruktury ścieżek 
rowerowych, ilość istniejących kilometrów oraz plany i założenia budowy i 
lokalizacji nowych w latach 2025 – 2028.
5a. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Miasto Zgierz za 2024 r.- 
wydanie opinii.
5b. Sprawozdanie finansowe Gminy Miasto Zgierz za 2024 r. - wydanie 
opinii.
6. Zaopiniowanie projektów uchwał i zarządzeń dekretowanych do Komisji.
7. Rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji.
8. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
9. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia.
10. Wolne wnioski.
11. Zamknięcie posiedzenia.
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Ad. 4  Informacja Prezydenta Miasta Zgierza na temat
infrastruktury ścieżek rowerowych, ilość istniejących kilometrów

oraz plany i założenia budowy i lokalizacji nowych w latach 2025 –
2028

Omówił Naczelnik Wydziału Rozwoju i Pozyskiwania Środków K. 
Łobodziński. Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący Komisji K. Karasiński zapytał,  czy są plany, aby połączyć 
zgierskie ścieżki rowerowe z łódzkimi. 

Naczelnik Wydziału Rozwoju i Pozyskiwania Środków K. Łobodziński 
powiedział, że ścieżka rowerowa na ul. Łódzkiej jest w planach natomiast 
ze względu na swoją długość, a także dopiero dopinający się proces 
przejmowania dawnej DK 91 przez Zarząd Dróg Wojewódzkich będzie 
podejmowana w przyszłości przy uwzględnieniu dofinansowania. 

Ad. 5a i 5b Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Miasto
Zgierz za 2024 r.- wydanie opinii oraz Sprawozdanie finansowe

Gminy Miasto Zgierz za 2024 r. - wydanie opinii

Omówiła Skarbnik Miasta Zgierza G. Mela. Materiały będą stanowiły 
załącznik do protokołu z sesji RMZ zaplanowanej na dzień 26 czerwca 
2025 r. 

Radny A. Mięsok zapytał jak kształtuje się wskaźnik wynikający z art. 243 
o finansach publicznych w stosunku do maksymalnego, jaki nam 
przysługuje na podstawie wykonania budżetu.

Skarbnik G. Mela powiedziała, że planowany wynosi 3,97, a dopuszczalny 
6,84. 

Przewodniczący Komisji przeszedł do wydania opinii do sprawozdania z 
wykonania budżetu Gminy Miasto Zgierz za 2024 r.

W głosowaniu: za -2 , przeciw – 1, wstrzym. - 3, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 

Przewodniczący Komisji przeszedł do wydania opinii do sprawozdania 
finansowego Gminy Miasto Zgierz za 2024 r.

W głosowaniu: za - 2, przeciw – 1, wstrzym. - 3, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 

Ad. 6  Zaopiniowanie projektów uchwał i zarządzeń
dekretowanych do Komisji

Do Komisji wpłynęły następujące projekty zarządzeń:
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 w sprawie przedłużenia na rzecz dotychczasowego Najemcy umowy 
najmu pomieszczenia użytkowego w budynku "Starego Młyna", 
zlokalizowanego na nieruchomości położonej w Zgierzu przy ul. 
Długiej 41a (PZ_1)

Projekt zarządzenia omówiła Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami i Mieszkalnictwa UMZ M. Sęk. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poruszył sprawę 10 - letniego okresu 
wynajmu pomieszczenia na rzecz najemcy.

Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że okres 10 – letni jest jak 
najbardziej uzasadniony. Dodał, że podmiot dobrze wpisuje się w 
działalność miasta, nadmienił, że miasto powinno wspierać zgierskie firmy.

Przewodniczący Komisji K. Karasiński zapytał czy stawki, które ponoszą 
najemcy podlegają ulgą. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że nie są to stawki ulgowe. 

Właściciel kawiarni „Młynek” krótko omówił, jak i dlaczego znaleźli się w 
„Starym Młynie”. Przedstawił nowy projekt kawiarni (stanowi załącznik do 
protokołu). 

Przewodniczący Komisji K. Karasiński zapytał, czy kawiarnia chce wyjść z 
nową ofertą dla mieszkańców miasta. 

Właściciel kawiarni „Młynek” powiedział, że w kawiarni obowiązują środy i 
czwartki dla seniorów, co cieszy się bardzo dużym zainteresowaniem. 
Dodał, że pomysłów jest wiele np. praliny w kształcie jeża, czy palenie 
kawy.

Dyrektor MOK w Zgierzu K. Miżyńska powiedziała, że są bardzo 
zadowoleni ze współpracy z właścicielami „Młynka”. Dodała, że 
współpracują podczas wydarzeń kulturalnych organizowanych przez MOK, 
czy wernisaży. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poruszył temat ogródka letniego.

Dyrektor MOK w Zgierzu K. Miżyńska powiedziała, że właściciele złożyli 
odpowiednie pismo, na razie na fragment terenu, który jest w użyczeniu 
MOK-owi – przed wejściem. 

Naczelnik M. Sęk dodała, że jest to w fazie analizy prawnej. 

Przewodniczący Komisji K. Karasiński przeszedł do głosowania.
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W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 

 w sprawie przedłużenia na rzecz dotychczasowego dzierżawcy 
umowy dzierżawy działki gruntu, oznaczonej numerem 
ewidencyjnym 664/2, położonej w 123 obrębie miasta Zgierza przy 
ul. Mikołaja Kopernika 18 (PZ_2)

Projekt zarządzenia omówiła Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami i Mieszkalnictwa UMZ M. Sęk. 

W głosowaniu: za – 5, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 

 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej 
prawa własności działki oznaczonej numerem ewidencyjnym 986/2 
położonej w 140 obrębie miasta Zgierz przy ulicy Podgórnej bez 
numeru (PZ_3)

Projekt zarządzenia omówiła Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami i Mieszkalnictwa UMZ M. Sęk. 

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 

Do Komisji wpłynęły następujące projekty uchwał:

 wyrażenia zgody na aplikowanie przez Gminę Miasto Zgierz o środki 
na realizację zadań inwestycyjnych w ramach naborów wniosków o 
dofinansowanie zadań jednorocznych i wieloletnich (Druk nr 183-
2025)

Projekt uchwały omówił Zastępca Prezydenta B. Bączak. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że część tych ulic jest już 
utwardzona, ale trzeba je naprawić. Zapytał o wycenę poszczególnych 
ulic. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak potwierdził, że są w tym wykazie również 
ulice, które mają powierzchnię asfaltową. Dodał, że wyceny 45 ulic nie 
mają. 

Mieszkanka miasta poruszyła sprawę ul. Pomorskiej. Zapytała, w jakim 
zakresie będzie ona wykonana oraz czy ma uwzględniać odwodnienie.

Naczelnik Wydziału Rozwoju i Pozyskiwania Środków K. Łobodziński 
powiedział, że ma uwzględniać kwestię odwodnienia. Dodał, że technologia
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wykonania będzie zależna od warunków dofinansowania. Wspomniał, że 
na razie uwzględniony jest obecny przebieg. 

Radny P. Czekalski poruszył temat zalań na ul. Pogodnej oraz ul. 
Dojazdowej. Poprosił o jak najszybsze podjęcie prac w tym zakresie.

Naczelnik Wydziału Rozwoju i Pozyskiwania Środków K. Łobodziński 
powiedział, że na sesji RMZ do budżetu będzie dokładana wartość 
bezwzględna do zakończenia procedury konkursowej.

Przewodniczący Komisji K. Karasiński przeszedł do wydania opinii.

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Janusza Korczaka w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 186-2025)

Projekt uchwały oraz projekty uchwał do podpunktu 21 omówił Zastępca 
Prezydenta B. Bączak.

W głosowaniu: za – 5, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Józefa Chełmońskiego w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 197-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR 

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Bolesława Czerwieńskiego 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 198-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Stanisława Wigury w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 199-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. kpt. Franciszka Żwirki w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 200-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR
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 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Wandy Węgierskiej w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 195-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jerzego Wieczorka 
"Bohdana" w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 201-
2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Adama Mickiewicza w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 190-2025)

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zapytał dlaczego ulica nie dochodzi do 
osi, kończy się tak wcześnie. Poruszył sprawę adresacji. Podsumował, że 
problem jest z ul. Pieczyraka. 

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Jana Matejki w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 189-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Stanisława Pieczyraka w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 192-2025)

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zapytał o działki 412/2 i 651/2. Dodał,
że są one poza jezdnią. 

Radny Z. Antczak wspomniał, że działka o której mówi Przewodniczący 
jest działką drogową. Nadmienił, że problemem przy SP 1 jest brak 
parkingu, więc na tej działce można wybudować miejsca parkingowe dla 
rodziców. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że jest to do rozważenia. 
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Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że warto wyciągnąć tą 
działkę z działek drogowych i ustanowić ją jako niedrogową. Dodał, że 
budowa parkingu jest bardzo dobrym pomysłem. 

Przewodniczący Komisji K. Karasiński powiedział, że komisja wystąpi z 
wnioskiem do Prezydenta, czy jest możliwość zagospodarowania tych 
działek na parking. 

Komisja nie wydała opinii do projektu uchwały. 

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Władysława Rząba w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 194-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Józefa Mireckiego w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 184-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Bolesława Prusa w Zgierzu
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 193-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Elizy Orzeszkowej w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 191-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Marii Konopnickiej w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 185-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR
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 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Lucjana Rydla w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 196-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Joachima Lelewela w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 203-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Zygmunta Lorentza w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 188-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Heleny Wiewiórskiej w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 202-2025)

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poruszył sprawę adresacji 
nieruchomości przy placu.

W głosowaniu: za – 4, przeciw – 1, wstrzym. - 1, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR

 zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Bolesława Limanowskiego 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 187-2025)

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, komisja wydała opinię 
pozytywną – OPINIA NR

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że zgłasza się do niego 
mieszkanka rękawa ul. Szczawińskiej. Poprosił, aby wywołać lekki rów 
odwadniający. Zapytał, jak wygląda sytuacja z tym rękawem. 

Zastępca Naczelnika Infrastruktury Technicznej M. Skarzewski powiedział, 
że temat rękawów, który poruszył Przewodniczący jest doskonale znany. 
Dodał, że trudno jest cokolwiek zrobić, ponieważ grunty są w 
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nieuregulowanych stanach prawnych. Dodał, że drogi powinny być 
zaliczone do dróg publicznych.

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że złoży wniosek do 
Prezydenta o przedstawienie informacji prawnych na temat tych rękawów.

Przewodniczący Komisji K. Karasiński powrócił do punktu 3.

Ad. 3 Wizytacja w Schronisku i Hotelu dla bezdomnych zwierząt
Jasionka

Przewodniczący Komisji K. Karasiński powiedział, że na dzisiejsze 
posiedzenie zostali zaproszeni przedstawiciele schroniska Jasionka, 
natomiast są nieobecni. Dodał, że Zastępca Prezydenta wysłał pismo do 
firmy Żwir-Max z prośbą o wyjaśnienie sytuacji z dnia 14 maja. Nadmienił,
że wpłynęło również pismo od firmy Żwir-Max Przemysław Skupiński. 
Dodał, że dokumenty znajdują się w portalu eSesja. 

Radny P. Czekalski powiedział, że widać brak współpracy ze strony 
przedsiębiorcy. Zapytał, ile psów i kotów przyjeżdża do schroniska ze 
Zgierza, jakie mają szczepienia.

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa A. Sobierajska 
powiedziała, że generalizując miesięcznie w schronisku przebywa około 60
sztuk zwierząt. Nawiązała do tematu szczepień, dodając, że nadzór nad 
tym sprawuje Powiatowy Lekarz Weterynarii. Krótko omówiła temat. 

Radny P. Czekalski poruszył temat 24-godzinnego dozoru schroniska. 
Zapytał, w jaki sposób dozór jest sprawowany przez omawiane 
schronisko. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że przez pracowników 
schroniska.

Radny P. Czekalski zapytał czy jest brana pod uwagę możliwość 
opracowania programu adopcji przez miasto.

Zastępca Prezydenta B. Bączak zachęcił do współpracy i opracowania 
takiego programu. Dodał, że jak najbardziej jest „za” adopcją. 

Radny P. Czekalski poruszył temat mecenasa reprezentującego stronę, 
który jest jednocześnie członkiem Rady Nadzorczej Spółki „Wodociągi i 
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Kanalizacja Zgierz”. Dodał, że jest to konflikt interesów. Wspomniał, że 
mecenas jest związany z dwiema potencjalnie kolidującymi ze sobą 
tajemnicami – tajemnicą adwokacką wobec swojego klienta, z drugiej 
strony tajemnicą jako członek Rady Nadzorczej. Krótko wyjaśnił poruszoną
przez niego sprawę. Poprosił o przeanalizowanie przez radców prawnych 
tej sytuacji.

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że po nieudanej wizycie 
komisji w Jasionce zwrócił się do Powiatowego Lekarza Weterynarii o 
protokoły z kontroli, jakie wykonywali lekarze w tym schronisku. 
Wspomniał, że w 2021 r. grupa radnych mogła wejść do schroniska i 
została po nim oprowadzona. Nadmienił, że ma wątpliwości czy obowiązek
pracy wolontariuszy jest realizowany w omawianym schronisku. Poprosił o 
protokoły z kontroli, które wykonywała Naczelnik Wydziału Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa UMZ. Wspomniał, że powinna być dokonana 
analiza czy mecenas Kozerski nie powinien być pozbawiony jednej z ról. 
Poruszył temat działań i akcji, które miałyby zwiększyć adopcję zwierząt. 
Nadmienił, że przy kolejnej umowie ze schroniskiem warto zawrzeć, aby 
radni w obecności kogoś z urzędu mogli wejść do schroniska. 

Radna E. Krzewina zapytała co się dzieje z ciałami psów, które zdechły 
oraz czy są na to dokumenty. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że są na to przepisy sanitarne,
umowa to obejmuje. Dodał, że dokumentacja jest prowadzona. 

Radny P. Czekalski w jakim terminie zostanie zrobiona opinia prawna w 
kontekście naruszenia interesów. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że według niego nie ma 
konfliktu interesów w kontekście naruszenia interesów pomiędzy 
reprezentowaniem właściciela schroniska, a umową zawartą na opiekę nad
zwierzętami, bo o tym temacie jest mowa na dzisiejszym posiedzeniu. 

Przewodniczący Komisji K. Karasiński powiedział, że postara się umieścić 
w planie pracy komisji na przyszłe półrocze punkt dotyczący Spółki 
„Wodociągi i Kanalizacja Zgierz”. Omówił przebieg wizyty w schronisku, 
którą odbył z Zastępcą Prezydenta w dniu 9 maja. Wspomniał, że zostali 
oprowadzeni po schronisku, technicznie wyglądało wszystko czysto i 
schludnie. Dodał, że również nie widział wolontariuszy. Nadmienił, iż wraz 
z Prezydentem będą dalej negocjować o możliwość wizyty w schronisku, 
natomiast wszystko będzie spisane tym razem na kartce. 
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Zapytał, czy radni wyrażają zgodę na zgłoszenie wniosku do Prezydenta z 
prośbą, aby przy projektowaniu nowej umowy ze schroniskiem zawarty 
był punkt o możliwości wizytacji, po wcześniejszym ustaleniu, komisji RMZ
lub zorganizowanej grupy radnych.
Radni wyrazili zgodę. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że część wyłapywania 
zwierząt robi Spółka MPGK. 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa A. Sobierajska 
powiedziała, że Spółka zajmuje się głównie transportem oraz 
przetrzymywaniem do 14 dni. Dodała, że odłowienie w normalnej sytuacji 
robi MPKG i płaci za to miasto.

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zapytał dlaczego to nie schronisko 
płaci za część usługi, którą de facto powinno wykonywać. Zapytał, ile 
miasto płaci za to Spółce MPGK.

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa A. Sobierajska 
powiedziała, że wyłapywanie jest to odrębna usługa. Dodała, że Jasionka 
przyjeżdża do wypadków drogowych oraz do zdarzeń, które wymagają 
interwencji weterynaryjnej. Dodała, że rocznie wychodzi około 30 tysięcy 
zł.

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poruszył temat kastracji i sterylizacji 
oraz dodatkowych pieniędzy, które można było na to zdobyć.  

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa A. Sobierajska 
powiedziała, że wniosek został złożony.

Przedstawiciel Stowarzyszenia DNO powiedział, że mają zgodę, aby wejść i
zrobić materiał na temat schroniska w Jasionce.

Ad. 7 Rozpatrzenie pism skierowanych do Komisji

Przewodniczący Komisji K. Karasiński przedstawił pisma, które wpłynęły 
do Komisji. Dodał, że wszystkie znajdują się na eSesji. 
 

Ad. 8  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia
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Brak uwag do protokołu nr 12. Protokół został przyjęty.

Ad. 9 Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia

Kolejne posiedzenie odbędzie się w poniedziałek przed sesją. 

Ad. 10 Wolne wnioski

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zgłosił wniosek do Prezydenta o 
przedstawienie informacji co do stanu prawnego, faktycznego i 
technicznego rękawów ul. Szczawińskiej w Zgierzu oraz wskazanie 
możliwości realizacji działań i prac mających na celu poprawę stanu 
technicznego tej drogi. 

W głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. - 0, wniosek przeszedł i 
zostanie skierowany do Prezydenta. 

Ad. 11 Zamknięcie posiedzenia

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji K. 
Karasiński zamknął posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej. Podziękował wszystkim za udział. 
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